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Spørgsmål nr. S 55 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til:  

Dato: 2. oktober 2018 

Stillet af: Astrid Krag (S)  

Mener ministeren, at faldet i forbruget af antipsykotika er sket i et 

tilfredsstillende tempo, og hvad vil ministeren gøre for, at det bliver realistisk 

at nå målet om en reduktion på 50 pct. af antipsykotika i 2025?  

(Spm. nr. S 55). 

Begrundelse 

I Sundhedsdatastyrelsens rapport »monitorering af forbrug af antipsykotika 

til borgere med demens« oplyses det, at forbruget på landsplan har ligget 

omkring 20 pct. fra 2014 til 2017, men at det er reduceret til 19 pct. i 2017. 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Astrid.Krag@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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